
 
 
Kära medlemmar i Svenska BergsmannaFöreningen! 

Tiden går fort när man har roligt. Det är två år sen jag tog över som ordförande efter Elisabeth Torsner och det 

är nu dags för mig att säga tack för en rolig och stimulerande tid. Det förändringsarbete som Elisabeth inledde 

har vi under dessa två år fortsatt. Vi har nya, mer ändamålsenliga stadgar, ett nytt kansli och Bergsmannen, 

liksom Sommar- och Vinterblad, kommer numera digitalt för att nämna något. Arbetet med att flytta 

verksamhetsansvaret från styrelsen till kretsarna har bara börjat liksom satsning på rekrytering av teknologer 

och yngre ingenjörer. Det är något jag med varm hand lämnar vidare till Peter Samuelsson och den nygamla 

styrelsen. Jag kommer inte försvinna utan blir kvar som sammankallande i valberedningen och utförare av 

sådant som styrelsen vill att jag skall hjälpa till med.  

När jag sätter mig ned för att skriva till er så nås jag av beskedet att en av våra kretsförtroendemän i 

Västkretsen, Bertil Ring, slutat sina dagar. Vi sänder Bertil en tacksamhetens tanke för det han gjorde och för 

den han var. Tack Bertil! 

Jag vill sluta med att tacka styrelsen, kretsförtroendemän, revisorer och valnämnd för ett hängivet arbete. Tack 

också till vårt nya kansli med Cecilia Lind med kolleger som tar hand om löpande ärenden på ett utmärkt sätt. 

Jag kan notera att samarbetet med Jernkontoret går som smort och bygger på att föreningen fortsatt har 

betydelse för branschens kompetensförsörjning. Tack JK! 

Slutligen vill jag tacka dig som är medlem i SBF. Tack för att du är medlem och tack för dina bidrag tidigare, nu 

och i framtiden. Ett särskilt tack för att du har tålamod med att vi i dessa Coronatider väljer att ha ett lite 

annorlunda årsmöte. Bara för att vi inte har medlemsaktiviteter så upphör inte arbetet i styrelsen med att 

planera och organisera arbetet. En ny ung och energisk vice ordförande väntar på att ta över klubban och börja 

raden av storverk. Han har dessutom en lysande ny vice ordförande med sig att arbeta med den styrelse som 

nu står och stampar av otålighet att komma igång för att inte tala om de nya kretsråden som drar i kopplen. 

Att i detta läge skjuta på årsmötet vore närmast kriminellt. Agendan för det som händer till och med årsmötet 

framgår nedan. 

Varmt tack för förtroendet att vara ordförande för Svenska BergsmannaFöreningen 

 

Rutger Gyllenram 

Ordförande verksamhetsåren 2018–2019 

- 20 mars: verksamhetsberättelse och årsredovisningar läggs ut på hemsidan 

- 23 mars: övrigt material för årsmötet inklusive valnämndens förslag läggs på hemsidan 

- 25 mars: deadline för frågor till styrelsen som skall tas upp på årsmötet 

- 26 mars: svar på ställda frågor läggs upp på hemsidan 

- 27 mars: årsmötet genomförs på Jernkontoret 

- Närvarande från styrelsen är ordförande, kassaförvaltare och 2: v ordf JK 

- Ingen ny information framförs från styrelse, revisorer eller valnämnd 

- Inga propositioner eller motioner finns att behandla 

- Frågor med svar som inkommit liksom ev kommentarer biläggs årsmötesprotokollet 

- Den som vill delta via remote access (Teams) eller personligen ombeds meddela detta till 

ordföranden rutger.gyllenram@kobolde.com senast 26 mars. 
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